
PELI SO OTROŠKIIN MLADINSKI ZBORI

Zabeležen
napredek

Spomnimo se jeseni, ko smo v glasilo »Naša komu-
na« napisali članek o vsem tem, kar bodo naši kulturni-
ki v tej sezoni počeli, s čim vsem se bodo ukvarjali, se
nam zdi neznansko daleč, pa je takorekoč skorajda vse
za nami in z veliko resnostjo mislimo že na naslednje
sezone.

Ob vsem tem, kar je že bilo za nami smo ponosni,
veseli, še bolj pa naši ustvarjalci, katerim moramo
zaresstisniti roko. Vsredoinčetrtek 16. in 17. aprila je
bilo v Pionirskem domu v Festivalni dvorani zelo slovc-
sno. Srcčanje otroških in mladinskih pevskih zborov je
namreč slaviki žc 18. rojstni dan. Torej je že polnolet-
no, bi lahko rckli. Pa šc res je, če pri tem pomislimo na
t<>, kar smo slišali. Kvaliteta raste iz leta v leto, sicer pa
o tcm kaj vcč v naslednjih vrsticah.

V parlerju dvoranc jc bila živobarvna mavrica, ki je
ncprestano migotala in sprcminjula svojc barvc. Pevci
so bili namrcč nblečcni v živobarvnc srajčke in majice,
ki so knl živ potočck lckali na odcr in potem, ko so jim
nslali vrslniki tako vncto zaploskali zopct nazaj. Na
vrhu, v ložah pa so scdcli njihovi starši, tovariši, znanci,
skralka vsi listi, ki jih'imajo radi. Razpoloženjc jc bilo
slavnostno, predvscm pa mladeniško kol sc zarcs spo-
dobi. Nikakor pa nc srncmo pozabiti n.i vcliko strokov-
no pomoč naših dolgolctmh sodelavccv in lislih zvostih,

ki nas nikdar ne zatajijo. To so vsekakor: pianist Borut
Lesjak, Miro Kokol, ki je v veliko pomoč našim zboro-
vodjem vse od izbire programa pa do nastopa. To leto
je nekatere izmed njih tudi spremljal na klavirju in
seveda Majda Hauptman, ki je poskrbela, da so to leto
celotno prireditev posneli na trak.

Ob zaključku, ko so si med seboj lahko prav vsi
čestitali, bili zadovoljni z uspehom, je Cvetko Budko-
vič, ki je predsednik komisije za glasbeno dejavnost in
velik prijatelj mladih pevcev, saj je tudi sam pedagog,
izrekel veliko lepih in spodbudnih besed, pohvalil vse
tiste, ki so se nam predstavili prvič, predvsem pa ugoto-
vil velik napredek. Besedo je prepustil Majdi Haupt-
man, ki je dodala: »Predvsem je opaziti velik napredek
v izobrazbi glasov, skorajda ni bilo več slišati kričanja.
Poleg tcga vidim zclo velik korak v programski politiki,
saj smo imeli priliko slišati veliko novih pesmic, nekaj
izmcd njih smo tokrat slišali prvič. Nckaterim zborom
bi priporočala vcčjo pozornost ob izgovorjavi, saj je
skladatclj bcscdilo uglasbil z določcnim namcnom, bo-
disi da mu tak« ugaja, bodisi ima veliko izpovedno
moč. Bcscdilo torcj poslušalec mora razumcti. Opaziti
jc ludi, da so cnoglasni otroški zbori dosegli zavidljiv
uspeh; želcli bi, da v prihodnjc lemu sledijo tudi mla-
dinski zbori.« To in še marsikaj jc bilo povedanega.
Med drugim tudi to, da zborovodje šc vcdno nimajo
primcrnega naziva, možnosti izobrazbc, oziroma statu-
sa. Vprašiinje jc, kaj bo nastalo z vsem tcm z usmerjc-
nim izobraževanjem'

Mi pa, ki nismo takšni mojstri, smo rajc molčaH in
napisali članck. Prav ob tej priliki, ko ga spravljam na
papir, smo dobili račun Festivalne dvorane. Cena je
vrtoglava. Obljubljamo, da se bomo nad lem zamislili.
Zanima me namreč to, da hočejo delati, zaračunajo za
uporabo prav tolikšne cene kakor gospodarskim orga-
nizacijam, ki si kljub letu stabilizacije v tej dvorani še
vedno omišljajo prireditve, ki bi jih še topleje sprejeli
njihovi prostori.
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